
Wloclawek, dnia 20.09.2019 r.

Arkadiusz Piasecki

Radny Rady Miasta

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawe k

Interpelacja

W sprawie uschniqtych drzew w pasie drogonrym wrdfui ulicy Fredry

Bardzo prosze o intenrencjq w sprawie uschniqtych dzew w pasie drogowym wzdlu2 ulicy Fredry na

odcinku od ulicy Zbiegniewskiej do ulicy Kaliskiej.

Z powaianiem
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